

# ***F-teknologsektionen***

## ***Protokoll fört vid Styretmöte 2006-11-01***

*Tid: Fredag 2006-11-01*

*Plats: Styretrummet*

### **Närvarande**

Ordförande:	Karin Josefsson
Vice ordförande:	Henrik Hansson
Kassör:	Erik Holmgren
Sekreterare:	Isabelle Stockman
Ledamot:	Christofer Hellman
F6-ordförande:	Pontus Ekh
DP-överste:	Erik Zakrisson
NollK-ordförande:	Per Löfqvist
SNF-ordförande:	Jonas Alm
Farmordförande:	Emelie Bylund

### **§1. Mötets öppnande**

Värt att notera var att Per bar en mycket snygg blå morgonrock.

### **§2. Runda Bordet**

- SNF har cocktailparty imorgon och aspmöte måndag lv. 2.
- Henhan och Isabelle jobbar på att börja med listan över var f-studenter har access.
- NollK har toksits på lördag.
- Chris har mailat ut inbjudan om Styretkalas till alla styrelser. Hemsidan är på gång, den buggar om man försöker öppna den med Internet Explorer men Spidera jobbar på att åtgärda det.
- Henhan har massor att göra: hemsida för bokning av Britney, Valberedning, nollningsutvärdering, optikklubb m.m.

- Emelie berättar om F-expo den 30:e november. Arbetsmarknadsutskottet har möte på måndag.
- F6 planerar.
- DP planerar pubbrunda och har börjat rusta på Focus.
- Holma arbetar med huruvuda vi kan bevilja F-styret 03/04 samt 04/05 ansvarsfrihet. Ska även skicka ut bilnissefakturor.
- Karin har kollat igenom alla sektionmötesprotokoll från -98 och framåt. Chris ska lägga upp de viktiga beslut som tagits på styrets hemsida.

### §3. Styretkalas

Beslut togs på att biljettpriset ska vara 50 kronor. Karin och Holma styr upp planeringen.

### §4. Britney

Henhan har som högsta prioritet att få upp hemsidan för bokning av Britney under helgen. Han kan dock inte garantera att den kommer att fungera.

### §5. Påminnelser

- Henhan ska fixa almanackan
- Nästa styremöte ska en plan över mastermottagningen vara färdig.
- Till styremötet lv. 3 ska en plan över flytt av inval vara klar.

### §6. Talman

Diskussion om vi ska införa posterna talman och vice talman, som i så fall ska väljas in under ett sektionmöte. Henhan som har lite kontakt med Pata ska ordna ett möte med några styretmedlemmar samt Pata för att bolla lite idéer.

### §7. Institutionsråd

Representanter från F sitter med i fyra stycken Institutionsråd för närvarande. Dessa representanter väljs in efter jul varje år och Styret vill införa bättre kontakt mellan dem och Styret. Om representanterna får en dagordning innan mötet vill Styret se vad som kommer att tas upp, samt efter mötet få reda på vad som sagts.

### §8. Foruminlägg

Det kommer flera mail där föreningar vill lägga upp nyheter på ftek-sidan. Chris ansvarar för att lägga upp dessa på hemsidan.

### §9. Mötets avslutande

Karin Josefsson  
Ordförande

Isabelle Stockman  
Sekreterare